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Närvarande: 
 
 
 
 
Ej närvarande: 

Stig Pettersson (SP), Lennart Ekbäck (LE), Andreas Feuk (AF), Kari 
Kuneinen (KK), Said Morell (SM), Per Mattsson (PM), Adj. Bengt 
Svensson (BS), Adj. Peter Gyllhag (PG) - §8.  
 
 
Hans Bergström (HB), Anna Boldt (AB), Lisbeth Ellström (LiE) och Adj. 
Jan Strandberg (JS) 
 

Plats: Scandic Sergel Plaza, Stockholm 
 

 
 
 
1. Mötet öppnat 

Beslut: 
 
I ordföranden och vice ordförandens frånvaro valdes 
Stig Pettersson till ordförande för mötet. 
 

2. Godkännade av 
föredragningslista 

 

Beslut: Föredragningslistan godkändes. 
 

3. Val av justerare  
Beslut: Valdes SM att justera dagens protokoll. 

 
4. Genomgång av föregående 
mötesprotokoll samt åtgärdslistan. 

 
Beslut: 

 
 

 
 

Mötesprotokollet från den 11-13 november gicks 
igenom. 
 
Beslutades att godkänna föregående mötesprotokoll. 
 
Åtgärdslistan från styrelsemötet den 29/11 gicks 
igenom.  
 
Punkt 102: BS rapporterar angående förbundets arbete 
med sponsring att ett arbete med kartläggning av 
verksamheten på lokal nivå ska inledas för att utifrån 
detta arbeta fram en strategi hur arbetet med sponsring 
ska bedrivas. Ett stort antal personer besöker våra 
föreningars anläggningar varje år och detta skulle 
kunna utgöra en grund för sponsor/reklam-aktiviteter. 
En första rapport kommer att föreläggas styrelsen på 
mötet i maj månad. 
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Punkt 125: Diskuterades VU:s hantering av 
informationen kring beslutet att utse Erik Gustafsson 
till förbundskapen för juniorlandslaget. Synpunkter 
framkom om att hela styrelsen borde ha blivit 
informerad innan utnämningen blev offentlig. 
 
Övriga utförda punkter avfördes från listan. 
 

5. Rapporter och skrivelser 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beslut: 
 
 
 

Beslut: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BS rapporterade från ett mediaseminarium som 
anordnats av RF. Från SBGF deltog BS PG och JS. 
Seminariet handlade om hur både stora och små 
förbund förhåller sig till media i den dagliga 
verksamheten och när större händelser inträffar.  
Detta var starten på något som förmodligen blir en serie 
seminarier där olika aspekter på vårt förhållande till 
media. Två mera konkreta idéer kom fram som BS 
ansåg att förbundet bör arbeta med. Dels framgick det 
att de flesta förbund har en mediapolicy där det 
fastställts vilken strategi man ska använda för att nå ut 
med sin sport i media. Dels berättade Ishockey-
förbundets generalsekreterare att styrelsen numera 
alltid i sina beslut också tillfogar en mening om hur det 
fattade beslutet ska kommuniceras och vem som 
ansvarar för det. BS ansåg att detta var två bra saker 
som även SBGF borde arbeta med. 
 
Beslutades att BS ska dra upp riktlinjer för en media-
policy. Ett diskussionsunderlag ska tas fram till 
styrelsemötet i april månad. 
 
Beslutades att även SBGF:s styrelseprotokoll, där det 
är tillämpligt, ska innehålla en anvisning om hur fattade 
beslut ska kommuniceras samt vem som ansvarar för 
att det sker. 
 
BS rapporterade från ett IT-seminarium där han och PG 
deltog.  
 
Ett stort norskt företag, Orkla Media, har köpt företaget 
N3sport som utvecklar Klubben Online/Förbundet 
Online. Företaget betraktar N3sport som en strategisk 
investering och har gjort och kommer att göra stora 
investeringar för att öka kvaliteten på produkterna. De 
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Beslut: 
 
 
 

Beslut: 
 
 

Beslut: 
 

utlovade ett bättre och mera användarvänligt Klubben 
Online. 
 
På mötet rapporterades också att RF skrivit avtal med 
Föreningssparbanken. Banken kommer att träffa SBGF 
inom kort för att presentera lösningar som enligt dem 
ska minska våra transaktionskosnader. SM och BS 
kommer att närvara på mötet. 
 
Under RF-stämman i maj månad handlade en stor del 
av debatten om jämställdhetsfrågor. I december månad 
skickade RF en enkät till samtliga förbund där man 
skulle svara på ett antal frågor kring jämställdhets-
arbetet. Enkäten innehöll ett antal frågor som kräver att 
SBGF agerar i jämställdhetarbetet. 
 
Beslutades att vid det konstituerande mötet efter 
förbundsmötet utse en manlig och en kvinnlig 
jämställdhetsansvarig. 
 
Beslutades att PG ska vara kontaktperson på kansliet 
för jämställdhetsfrågor. 
 
Beslutades att SBGF ska utarbeta en jämställdhetsplan. 
BS tar fram riktlinjer för denna som presenteras på 
styrelsemötet i april. 
 
SP rapporterade från RF:s ordförandekonferens där han 
representerade SBGF i ordförandens frånvaro.  
 
De frågor som diskuterades på mötet var jämställdhets-
frågor och idrottspolitik inför valet. Det informerades 
också om idrottssktteutredningen. 
 
RF:s stöd till SF diskuterades också och det föreslogs 
under mötet att det lägsta stöd som kan betalas ut ska 
vara en miljon kronor.  
 
Under mötet vidhöll även RF sin negativa inställning 
till det nya Take Off-lotteriet som man anser hotar 
Bingolotto. 
 

6. Årsmötet PG meddelar att årsmötet kommer att avhållas på 
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Beslut: 
 
 
 

Beslut: 
 
 

Beslut: 
 
 

Beslut: 
 
 
 

Beslut: 

Hotell Kusten i Göteborg. 
 
PG har gjort ett preliminärt mötesprogram som han 
redovisade för styrelsen.  
 
Beslutades att AF och PG tillsammans fastställer det 
slutgiltiga programmet när det är klart med samtliga 
seminarier. 
 
Beslutades att inbjudan till seminarier utformas av AF 
och sänds ut av BS 
 
Beslutades att inbjudan till distriktsförbunden görs av 
PG och sänds ut av BS.  
 
Beslutades att om ett distriktsförbund sänder minst tre 
representanter kommer SBGF att stå för resekostnaden 
för två av dem. 
 
Beslutades att SP och BS i samarbete tar fram inbjudan 
till banbyggarträffen. 
 
AF meddelade att han håller kontakten med en extern 
föreläsare angående en föreläsning om media och 
sponsring. Ännu är dock ingenting klart. 
 

7. Ekonomisk rapport/Genomgång 
av bokslut 2005 
 

 

BS meddelade att överskottet för 2005 beräknas bli 
133 000 kr före kostnad för revision. Likviditeten har 
under året förbättrats med ca 300 000 kr. 
 
 

 
8. Kommittérapporter 
 
 
 
 
 
 

 
Beslut: 

 
 

 
• VU: Utskottet har i samarbete med sportchefen 

utsett en ny förbundskapten för 
juniorlandslaget. 
 
SM anser att arbetsmetoden med att fatta beslut 
via mail inte är bra och efterlyser att när VU ska 
fatta sina beslut så ska det ske via telefonmöten.
 
 
Beslutades att VU:s beslut i fortsättningen ska 



 

Svenska Bangolfförbundet 

   
Organisation Datum Dokument 
Styrelsen 28-29 januari 2006 Protokoll 
 
 

Styrelsemöte  Utskriftsdatum: 2006-02-14 Sidan 5 av 12 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beslut: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

fattas endast vid telefonmöte eller fysiska 
möten. 
 

• GS 
 
BS rapporterade att förbundet fått en ny 
medlemsförening: IK Surds bangolfsektion i 
Göteborg 
 
Följande föreningar har i samband med 
årsskiftet avregistrerats: Huddinge BGK, 
Varberg BGK, Östberga BGK, Aspudden BGK, 
Ekerö BGK, Burlöv BGK och Mellerud BGK. 
 
Det finns nu 117 föreningar i förbundet och det 
sammanlagda medlemsantalet är 7045 
medlemmar (enligt statistik uttagen 050915). 
Det är en minskning med 600 medlemmar på ett 
år.  Under året har vi tappat 11 föreningar och 
fått tre nya.  
 
Take Off-lotteriet har återigen blivit försenat 
och kommer tidigast att starta hösten 2006. 
 
BS föreslog att det ska öppnas ett debattforum 
på förbundets hemsida. 
 
Beslutades att ge BS i uppdrag att undersöka 
kostnaden för ett debattforum och återkomma 
på nästa styrelsemöte. 

 
• Sportkonsulent 

 
PG rapporterade att han lagt upp en plan för 
föreningsbesök inder våren. Styrelsen ställde 
sig positiv till planen men den slutliga omfatt-
ningen av denna verksamhet kan avgöras först 
efter att budgeten fastställts. 
 
PG rapporterar att har fortfarande arbetar med 
finansieringen av Rysslandsprojektet.  
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PG arbetar med ett elitidrottsstödsprojekt som 
handlar om att utbilda juniorer i betongspel. 
 
Del två av den Unga Ledare-kurs som startade 
under hösten kommer att genomföras i mars 
månad. 
 
PG rapporterar att det nu finns stöd för att göra 
Handslagsansökningar och uppföljningar på 
Internet. Kostnaden för att ansluta sig till detta 
system är 3000 kr. Styrelsen fattade inget beslut 
i frågan utan hänvisade till budgeten. 
 
PG ville gärna ha synpunkter på hur Klubben 
Online som han kan framföra till RF nu när 
systemet håller på att arbetas om. 
 
När det gäller Förbundet Online så kommer nu 
banbesiktigare att läggas in som en funktion. 
Det finns kanske även andra funktionärer som 
borde finnas med som en funktion. Peter tar 
gärna emot synpunkter på detta.  
 

• Sportchef 
 
JS rapporterar skriftligen att NM nominering-
arna blir officiella den 1 februari. Ledare på 
NM är JS, Stig Pettersson, Erik Gustafsson och 
Daniel Olofsson. 
 
På nationscupen i Holland är det budgeterat för 
två lag. JS understryker vikten av att man kan 
åka med två lag för att få bästa möjliga 
förberedelser för EM. 
 
Utvärderingsenkäterna från oldtimerslaget har 
inkommit. Sammanställning av synpunkterna 
kommer att ske i samarbete med SP under 
våren. 
 
 
En del förändringar i OBS-tävlingarna har 
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Beslut 
 
 
 

 
Beslut: 

 
 
 
 
 

gjorts efter tävlingsprogrammet justerats. 
 
JS befinner sig på möte med WMF:s tekniska 
kommission. Rapport kommer efter mötet. 
 
Diskuterades vilka principer som ska gälla för 
att anställda ska ingå som ordinarie medlemmar 
i kommittéer. Utgångspunkten är att anställda 
normalt inte ingår som ordinarie medlemmar i 
kommittéer utan ska finnas tillgängliga för alla 
kommittéer. I det fall det behövs kan den 
anställde vara adjungerad till någon kommitté. 
Utan att fatta något beslut i frågan diskuterade 
styrelsen ifall det finns skäl att de normala 
principerna ska frångås i landslagskommittén 
där idag sporttchefen är ordinarie ledamot 
 
 

• Ungdomskommittén 
 
PG rapporterar att ett ungdomsläger har 
genomförts i Eskilstuna i mellandagarna. 
Tretton ungdomar deltog och fem Unga Ledare 
hjälpte till att genomföra lägret. 
 
Ett fysiskt möte kommer att genomföras inom 
kort. PG kommer att delta som adjungerad till 
kommittén 
 

• Internationella kommittén 
 
Diskuterades internationella tävlingar. 
 
Beslutades att paragrafen om internationella 
spelare i tävlingsbestämmelserna ska ses över 
av IU och TU inför revideringen av 
tävlingsreglerna under hösten 2006. 
 
Beslutades att BS på förbundets hemsida 
informerar om reglerna för utländskt deltagande 
i svenska tävlingar. 
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Beslut 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beslut: 
 
 
 
 
 
 
 

• Framtidsgruppen 
 
Inget fanns att rapportera. 
 

• Idrottsutskottet:  
 
IU:s protokoll från den 3 januari gicks igenom. 
På detta möte fastställde IU i samarbete med JS 
och SP spelformen för Kombi-SM. 
 
Andra beslut som fattats av IU den 3 januari var 
att för att en anläggning ska registreras som 
hemmabana för en förening så måste den vara 
registrerad på denna förening i HCP Online. 
Som ett exempel kan tas MunktellArenan som 
inte kan gälla som hemmabana för någon av 
Eskilstunaföreningarna. 
 
SM rapporterade som förbunds-representant i 
Svenska Cupen att det fanns vissa felaktigheter 
och oklarheter i spelformen och lottnings-
schemat för denna tävling. 
 
Beslutades att IU ska göra en översyn av spel-
formsdokumentet. 
 

• Teknisk utveckling 
 
SP rapporterade att regelhäftet blev 
slutreviderat vid ett möte mellan SP och KK i 
Karlstad. Hela häftet inklusive banskisser ligger 
nu ute på förbundets hemsida. 
 
Regelhäftet kommer att tryckas i ca 60 
exemplar. Priset inbundet blir då ca 45 kr/st. 
 
Beslutades att ge BS i uppdrag att ta fram en 
jämförande offert från Idrott och 
Föreningsförvaltningen i Göteborg. 
 
 

• Uttagning av domare inför utomhussäsongen 
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pågår. 
 
Årets domarkonferens kommer att gå i 
Eskilstuna den 25-26 februari. TU kommer att 
ha ett möte den 24 februari. 
 
 
 
 

• Utbildningskommittén:  
 
AF rapporterar: 
 
Revidering av kursmaterial – efter regel-
ändringarna – genomförd i samarbete med 
IU/TU. 
 
HCP Online manualen är reviderad. 
 
Handledningen ”Att anordna en kurs” är 
reviderad. 
 
Fortbildningsmaterial för tävlingsledare till 
distrikten är framställt 
 
Detaljplanering av årsmötesseminarier pågår i 
samarbete med PG. 
 
PG arbetar med att föra in alla utbildade 
personer i Förbundet Online. 
 
För övrigt arbetas det med planering och 
inbjudningar till vinterns utbildningar i 
samarbete med distrikten enligt fastställd plan. 
 

9. Fastställande av styrelsens 
förslag till budget för 2006 
 

Beslut: 
 
 
 

Diskuterades storleken på olika arvoden för domare 
och besiktningsmän. 
 
Beslutades att höja domararvodet från 400 till 550 kr 
(från 300 till 410 vid kortare tid än fem timmar). 
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Beslut: 

 
 
 

Beslut: 
 
 

Beslut: 
 

 
Beslutades att höja besiktningsarvodet från 400 kr till 
550 kr vid återbesiktning samt från 500 kr till 690 kr 
vid nybesiktning. 
 
Beslutades att fastställa 2006 års budget enligt bilaga 
ett till detta protokoll. 
 
Beslutades att vid utbildningar arrangerade av 
distrikten ska förbundet stå för resa och logi för 
föreläsaren. Distrikten står för övriga kostnader. På så 
vis kan skillnader i kostnader mellan olika distrikt 
minimeras. 
 

10. Fastställande av 
verksamhetsplan för 2006. 
 

Beslut: 

Diskuterades verksamhetsplanen för 2006. 
 
 
Beslutades att BS utifrån förda diskussioner och lagd 
budget sammanställer verksamhetsplanen för 2006. 
 

11. Behandling av inkomna 
motioner. 
 
 

Beslut: 
 

 
 
 
 

Beslut: 
 
 
 
 
 

Beslut: 
 
 

Behandlades motion 1 från Sundbyberg BGK. 
Motionären vill ha en återgång till tre seriespels-
omgångar så snart som möjligt. 
 
Styrelsen beslutade att tillstyrka motionen. 
 
Behandlades motion 2 från Haga BGK. Motionären vill 
att det ska finnas möjlighet att ha spelande domare vid 
nationella tävlingar. 
 
Styrelsen beslutade att yrka avslag på motionen. 
 
Behandlades motion nr 3 från Haga BGK. Motionären 
vill att föreningarnas handicapansvarige ska kunna 
sätta starthandicap till nylicensierade spelare. 
 
Styrelsen yrkar på avslag i den delen som säger att 
föreningarna själva ska kunna sätta starthandicapet. 
Däremot är man positiv till att föreningar ska kunna 
ansöka om ett lägre starthandicap hos förbundets 
idrottsutskott. 

12. Styrelsens förslag till årsmötet  
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Beslut: 
 
 

Beslut: 

Beslutades att föreslå en höjning av prenumerations-
priset på Bangolf från 100 till 110 kr för medlemmar. 
 
Beslutades att föreslå övriga avgifter oförändrade. 
 

13. Utmärkelser 
 

 
 
 

Beslut: 
 
 
 
 

Beslut: 

BS föredrog listan över inkomna nomineringar till 
utmärkelser. Listan över spelare som uppnått 
tillräckligt med poäng för att kvalificera sig för Stora 
Grabbars märke var ännu inte klar. 
 
Belutades att tilldela Anders Gidlöf, City BGK, 
Kenneth Nord, Tantogårdens BGK samt Jan Lilja 
Staffanstorps BGK Förbundets förtjänsttecken (f.d. 
Stor Grabb för förtjänst). 
 
Beslutades att tilldela Anders Olsson Uppsala BGK 
utmärkelsen som Årets Bangolfare. 
 

14. Övriga frågor 
 

 
Beslut: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beslut: 
 
 
 

Diskuterades avtalen med de auktoriserade 
banbyggarna.  
 
Beslutades att SP skriver ner de regler som gäller för 
kvlitetskontrollen av banbyggare som söker 
auktorisering. 
 
BS informerade om det förslag som finns till en 
revidering av banbyggaravtalen. I dessa banbyggaravtal 
skulle kostnad för en logotype på HCP Online och en 
möjlighet för auktoriserade banbyggare att lägga ut 
nyheter på SBGF:s hemsida finnas. En auktoriserad 
banbyggare har sagt nej till detta och eftersom avtalen i 
alla år varit likalydande för alla auktoriserade 
banbyggare så faller förslaget. 
 
Fördes en principdiskussion kring möjligheten för 
utomstående att mot betalning lägga ut nyheter bland 
förbundets nyheter på hemsidan. 
 
Beslutades att inte erbjuda utomstående parter 
möjligheten att lägga ut sina nyheter bland förbundets 
nyheter på hemsidan 
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Beslut: 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beslut: 
 
 
 
 
 
 
 
 

AF efterlyste en analys från VU av hur den nya kansli-
organisationen fungerar. 
 
Beslutades att SM tar kontakt med HB för att 
sammankalla VU som lägger fram rapport till nästa 
styrelsemöte. 
 
Diskuterades de olika datasystem som idag används för 
resultatredovisning, det vill säga HCP Online och 
Bangolf Arena. En koppling mellan dessa system 
ansågs vara önskvärd. 
 
Beslutades att IU ska utreda vilka möjligheter det finns 
att kunna göra överföringar av data mellan systemen. 
 
AF rapporterade att Utbildningskommitté använder sig 
av IP-telefon via Skype för både telefonkonferenser 
och vanliga telefonsamtal. Systemet fungerar utmärkt 
och är en kostnadsbesparing. 
 
 

15. Mötets avslutande 
 
 

 

Mötesordföranden Stig Pettersson avslutade mötet och 
tackade de närvarande. 
 

 
 

Mötessekreterare Mötesordförande 

  
Bengt Svensson Stig Pettersson 
 

Protokolljusterare 

 

  

  
Said Morell 

 

 


